

# 會務報告 Announcements 06-06-2021

1. 本主日（6月6日）是聖餐主日和年中會員大會。請大家預備心來參加。

This Sunday (6/6) is a communion Sunday and a mid-year congregational meeting day. Please prepare your heart to attend.

2. “愛心基金—印度救災”的奉獻已於上個主日（5月30日）截止。謝謝弟兄姐妹們的愛心奉獻。過後，我們將公佈收集到的奉獻總額。

“Benevolence Fund—Indian Pandemic Relief” offering was closed on the past Sunday (5/30). Thanks, brothers and sisters, for your donations of love. Later we will announce how much we have collected.

3. 感謝主，兩位姊妹願意加入主日崇拜事工團隊參與“主日網絡聚會會場管理”的服事！

We give thanks to the Lord that two sisters are going to join the Sunday service team as Sunday Service Zoom meeting hosts!



# 會務報告 Announcements 06-06-2021

4. 鼓勵兒童參加由加州聖何西市的 Almaden Neighborhood 教會舉辦的線上VBS，活動時間為7/19-23下午1-2:30。也歡迎成人和年輕人註冊為幫手。

Children are encouraged to attend an online VBS that is hosted by Almaden Neighborhood Church in San Jose, CA, on 7/19-23, 1:00-2:30pm. Adults and youths are welcome to register as helpers.



Online Vacation Bible School  
@ Almaden Neighborhood Church

**TREASURED**  
Discovering You're Priceless to God

Maryland Gospel Church  
Email: [MarylandGospelChurch@gmail.com](mailto:MarylandGospelChurch@gmail.com)  
Phone number: 240-449-4502  
<http://marylandgospelchurch.org/>

Schedule: 7/19-23/2021  
10-11:30am PT & 1-2:30pm ET  
Register :  
<https://almadenchurch.org/vbs>



# 會務報告 Announcements 06-06-2021

5. 本週“2-1-1讀經計劃”：查考雅各書4:1-10；背誦經文是雅各書1:15“私慾既懷了胎，就生出罪來；罪既長成，就生出死來。”每日閱讀經文是耶利米書48-50章。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: we will study James 4:1-10. Bible memory verse is James 1:15 "Then, after desire has conceived, it gives birth to sin; and sin, when it is full-grown, gives birth to death." Daily Bible reading: Jeremiah 48-50.